
MR  basisschool Pater Eymard 

Jaarverslag  Schooljaar   2021-2022 
 
14 september 2021 
MR: 

• Bericht via Parro verstuurd over aanstaande MR verkiezing. 

• Uitslag eindtoets groep 8 is conform schooladvies of iets hoger. 

• Cito eindtoets valt niet tegen in een periode met Corona beperkingen. 

• Aandacht voor begrijpend lezen blijft noodzakelijk. 

• De NPO gelden worden vooral ingezet voor extra mensen in de combinatieklassen met extra 
aandacht voor rekenen en begrijpend lezen. 

 
MR/OV/LOC 

• LOC geeft  toelichting over hoe het contact verliep met Spring over (tijdelijke) sluiting PSZ. 

• Extra aandacht om (toekomstige) kleuters te behouden en binnen te halen. 

• OV krijgt €250,- van de gemeente extra, vrij besteedbaar. Dit wordt besteed aan het 
schoolreisje. 

• De invulling van de jaarvergadering van de OV wordt besproken. 
 
Directie: 

• Jaarplancyclus van oude stichting Peelraam loopt niet gelijk met die van Optimus. Bij 
voorkeur wordt dit aangepast. 

• Jaarplan is inhoudelijk besproken. 

• Mr wil een nieuwe schoolgids die kort, bondig en aantrekkelijk is om te lezen. 

• De omgang met de vrijwillige ouderbijdrage is aangescherpt.  

• OV moet duidelijke maken waarvoor de ouderbijdrage wordt gebruikt. 
 
 
 
 
26 november 2021 
MR: 

• Activiteitenplan is door de MR goedgekeurd. 

• Er hebben zich geen nieuwe ouders gemeld als MR lid. 

• NPO gelden krijg je voor 2 jaar en dient ook in deze  periode gebruikt te worden. 

• PE heeft dit gebruikt voor extra personele inzet en is bijna opgebruikt. 

• Een tevreden terugblik op de jaarvergadering van de OV met eenvoudige tips. 

• Er is nog geen duidelijkheid over behoud van gymdocent, belangrijk dat Optimus hier een 
duidelijke visie over uitspreekt. 

 
Directie: 

• Het jaarplan is besproken en aanvullingen gedaan. 

• De begroting is toegelicht. Leerlingaantal loopt nog terug. In deze prognose is nog geen 
rekening gehouden met de effecten van de nieuwbouw in Stevensbeek. 

• Het voortgangsgesprek uit de oude stichting is door Optimus vervangen door een jaarlijks 
schoolbezoek. 

• De belangrijkste delen van het vervangingsprotocol  wordt via Parro met de  ouders 
gecommuniceerd 

• Bespreekpunten voor naar de GMR:   

− visie omtrent gymdocenten 

− wat is de toegevoegde waarde van de aanwezigheid van MR bij de jaarvergadering 
van GMR  



26 januari 2022 
MR: 

• Door de scholing van enkele leden komen er aandachtpunten naar voren, hier wordt naar 
gekeken wat wij ermee moeten en kunnen. 

• Het onderdeel eigenaarschap wordt toegelicht nav scholing van het team. 

• Het Nationaal Cohort Onderzoek is besproken. Er is geen verschil in schooladvies VO op basis 
van de achtergrond van de leerling. 

 
MR/OV/LOC: 

• Openschooldag kon niet doorgaan. Ouders van nieuwe leerlingen hebben een persoonlijke 
uitnodiging gehad. Via diverse media is de mogelijkheid kenbaar gemaakt om leerlingen aan 
te melden voor school of PSZ. 

• Er wordt actief gefocust op peuters om deze allen in beeld te houden. 

• Sinterklaas heeft via beeldbellen toch zijn verjaardag met de kinderen kunnen vieren, ook 
met de peuters, dit leverde ook nog een nieuw oudercontact op. 

• De kerstviering is positief ontvangen door ouders en leerlingen. 

• Door corona zal carnaval anders zijn. Er wordt gekeken naar een alternatief. 
 
Directie: 

• De inhoud van de schoolgids is correct. Uitvoering moet aantrekkelijker. Er zijn andere 
schoolgidsen als voorbeeld aangedragen. 

• Het onderhoudsplan is uitgebreid besproken. 141 punten zijn in orde. Voor 20 punten is een 
plan van aanpak gemaakt. 

• RI&E komt 2x per jaar op de MR agenda. 

• Rest van de aandachtpunten is behandeld en daar zal actie op worden ondernomen. 
 
 
 
 
30-maart2022 
MR: 

• Naar aanleiding van de AOB-scholing gevolgd door ouderdeel hebben we onszelf de vraag 
gesteld: Wat wil en kun je als MR, wat kan beter, wat zijn de bevoegdheden en hoe verloopt 
het contact met de achterban? 

 
MR/OV/LOC: 

• School blijft actief contact houden met de peuterspeelleidster en de ouders van de peuters. 

• Korte terugblik op de activiteiten van de OV. Schoolreisje kort besproken. 
 
Directie: 

• Formatie voor het komende jaar is bekend, de huidige 3 groepen blijft het uitgangspunt. 

• Inzet van onderwijsassistent zal anders moeten. 

• De gymdocent blijft komend jaar. 

• Invulling van directeur is nog niet duidelijk, eerst overleg met het team. 

• De schoolaanzet van de schoolgids op inhoud en lay-out is goed, wel nog eigen maken. 

• De reguliere protocollen mbt corona blijven gehandhaafd, ook voor kleine scholen.  

• De contacten met de dorpsraad is goed, met PSZ Spring verloopt het contact wat moeilijker. 

• Het lijkt erop dat er voor volgend schooljaar weer voldoende peuters zijn. 

• Het pad naar het Patersveld kan door de dorpsraad gerealiseerd en onderhouden worden. 

• Er is aangegeven dat PE ervaring heeft met kinderen van vluchtelingen met het oog op 
mogelijke toestroom Oekraïners. 

• Het logboek is aangelegd en wordt aangevuld. Professionalisering moet nog worden 
aangepakt in het nieuwe schooljaar.  



18 mei 2022 
MR: 

• Wat verwacht MR van de directie en andersom?  ->  volgende vergadering. 

• Wat zijn de bevoegdheden van MR?  Bij maatregelen zoals Corona goed kijken naar de juiste 
stappen. 

• Het beleid rondom buitenschoolse activiteiten roept wat vragen op voor de directie. 
 
MR/OV/LOC: 

• 20 mei is er een opendag op de PSZ. Bij voldoende belangstelling kan deze weer geopend 
worden. 

• Een tevreden evaluatie op de paasviering en de koningsspelen. 

• Team geeft aan dat er voorkeur is voor een schoolreisje aan het begin van het schooljaar ivm 
de positieve groepsvorming. OV overlegd om het schoolreisje het ene jaar educatief te doen, 
het andere jaar een attractiepark. 

 
Directie: 

• De nieuwe directeur is voorgedragen. 

• Komend schooljaar kunnen er weer 3 groepen worden gevormd. 

• Gymdocent blijft en er wordt gekeken door de stichting om dit te blijven continueren.  

• Muziekdocent vervalt, maar hier is intern wellicht een goede invulling voor. 

• PSZ gaat hopelijk na de vakantie weer open. Er zijn goede afspraken gemaakt met Spring. 

• Het effect van de website en facebook is nog onduidelijk,  het leeft wel wat meer.  Blijf alert. 

• NPO gelden zijn goed besteed. Door personeelswisseling en uitval is niet alles optimaal 
ingezet kunnen worden. 

• De groepen hebben zich goed ontwikkeld.  

− Groep 1-2-3 heeft veel profijt gehad van de onderwijsassistent. 

− Extra aandachtspunt is groep 2, vooral bij rekenen.   

− Groep 4 heeft veel profijt van de combinatieklas 4-5-6 

− Groep 6 zit bijna op het landelijk gemiddeld met begrijpend lezen. 

− Bij groep 7 extra aandacht op rekenen en werkwoordspelling. 

− Eindtoets is boven landelijk gemiddelde gemaakt. 
 
 
 
 
13 juli 2022 
MR 

• Een ouderlid wordt de nieuwe voorzitter van de MR.  

• Er is een nieuw teamlid toegevoegd aan de MR. 

• Het werkplan wordt in overleg met de directie aangescherpt. 
 
Directie: 

• In het taakbeleid staan actiepunten zoals werkdruk bespreking  en afspraken tussen duo-
partners. 

• Schoolgids en schoolplan zijn goedgekeurd. 

• In overleg met Optimus en gemeente wordt gekeken naar de invulling van het gym-
onderwijs. 

• Het werkverdelingsplan wordt toegelicht.  

• De jaartaak van de leerkrachten moet nog ingevuld worden, nog niet gebeurd ivm recente 
directiewisselingen. 

• Het borgen van gemaakte afspraken , ontwikkelingen en 1-zorgroute  zijn enkele 
actiepunten. 

• Administratieve druk  is een aandachtspunt. 


